
Zápis ze zasedání parlamentu 
09. 03. 2016 

Sinkuleho kolej 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:07 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl                     
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT. 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Nikol Kyjevská (BEST)  byla jsem za BION asi rok a půl, pak jsem si dala pauzičku a teď jsem 
tu zas. 
Honza Vacek (eFDrive)  zástupce a místopředseda eFDrive a děkan UZLU 2016. 

3 Schválení zápisů 
Podklady nebyly zaslány 48 hodin předem, proto není co řešit. 
Na senátu se řešilo, v jaké formě budou zápisy. Máte někdo návrhy na změny zápisů ze 
zasedání Parlamentu? 
Nikdo. 

4 Informace z klubů 
Silicon Hill: Proběhl Installfest, akce měla velký úspěch. SÚZ vymaloval prostory školícího                       
centra. Máme nového místopředsedu (Vojtěch Suk). Řešíme grillcentrum a už nám chybí                       
jen potvrzení právníka a ředitelky. 
ISC: Máme za sebou Orientation week, proběhlo několik akcí a rozjíždíme tento týden                         
jazykové kurzy zdarma, jste vítáni. 
IAESTE: Finišují poslední přípravy na iKariéru, zvu vás. Probíhají registrace na stáže,                       
řešíme víza a formuláře. 
ČAJOVNA + STOH: Máme výročku a dělali jsme první letošní degustaci. 
BUBEN: Připravujeme MayDej, bojujeme se zařízením hudebny. 
BION: Připravujeme ples a Majáles, kde uvítáme zástupce všech klubů. Získali jsme přístup                         
do informačního systému. Máme nové masérské lehátku. 
eFDrive: Konečně jsme stočili saké a máme nový bezdrátový telefon. K UZLU potřebujeme                         
rady od právníka. 
SIN: Příští týden budeme mít volby, spolupracujem na MayDeji. 
ESC: Podařilo se úspěšně začít semestr (už dvě přednášky, účast na jedné přes 100 lidí). 
BEST: Už proběhla přednáška o tom, jak psát motivační dopisy. Máte nyní možnost (do                           
20.3.) přihlásit se na zahraniční výjezdy. Ráda bych vás pozvala na UNIT, akci pro                           
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programátory. 
PodOLee: Spravili jsme výroční správu, dnes začíná warmuppárty Mezi bloků. Na dalším                       
zasedání bychom rádi přeložili několik ekonomických činností. 
  

5 Info z Akademického Senátu 
Standa Jeřábek (host): 
shrnutí informací poslaných v konferenci 
 
19:21 Přišel Jakub Tauchman (Sincoolka) 
 
Mája Dvořáková: Ráda bych slyšela víc o tom, jak se členové AS postavili k SU po schůzce s 
prezidentem? 
Michal Halenka: Po senátu jsem se setkal se třemi senátory (předsedové různých komisí), 
řešila se rámcová smlouva a obecně spolupráce SU a ČVUT. 
Michal Halenka: Hledáme delegáta AS pro Parlament SU. 

6 Prezentace výročních zpráv 
Výroční zprávu CNA si mohou předsedové kolejních klubů urgovat. 
SPELEO: nepřítomni 
AVC ČVUT: nepřítomni 
ISC: probíhaly akce, snaží se znovu zapojovat předchozí účastníky, pokračujeme s webem, 
většinu našich akcí znáte, problémy: s posunem začátku semestru přišlo “zkrácení” semestru, 
kdy se něco děje, aktivita “Study at CTU”  komunikace se studijními odděleními, protože 
studentů už je velmi mnoho, nemáme žádnou novinku, řešili jsme NOZ a máme opraveny 
stanovy atd. 
IAESTE: nyní máme 46 aktivních členů, proběhly nám stáže  stěžejní program, katalog 
iKariéra, Průvodce prváka, veletrh iKariéra 
ESC: klub má 13 členů, z toho 11 aktivních, v prvním pololetí proběhly dvě přednášky, začalo 
se s workshopy a exkurzemi, v druhé polovině roku se začalo dít více, proběhly další dvě 
přednášky a dvě exkurze, nábor nových členů (ze 6 na 13)  hlavně prváků, rozjeli jsme celý 
web 
Michal Halenka: Jak definujete aktivní a neaktivní členy? 
Pavel Průcha: Aktivní chodí nebo organizují přednášky. Neaktivní většinou nejsou v Praze. 
Mája Dvořáková: Počet je k 31. nebo v průběhu? Protože já sama s tím mám problém. 
Pavel Průcha: Ke 31. 
tech@SU: nepřítomni 
KK: nepřítomni 
Čajovna: měli jsme volby a podařilo se najít kompletní představenstvo (3 lidi), díky tomu se 
snažíme zorganizovat (informace na GDrive, pořádáme akce, dáváme dokupy formality), 
sehnali jsme nové členy, kteří se chovají aktivně a produktivně, proběhlo několik školících akcí 
(pořád se vzděláváme a už o tom čaji víme opravdu hodně) 
Michal Halenka: Aktivní lidi v PR nebo v jiném klubu? 
Tomáš Suk: Našli jsme lidi, kteří něco dělají a věříme jim. 
Mája Dvořáková: Kdy jste měnili představenstvo? 
Tomáš Suk: Od 1.7. 
STOH: zhruba stejné jako v předchozích letech, děláme akce, často i ve spolupráci s jinými 
kluby, pujčovali jsme hry UTVS, ŠTUKu, FITu, na UZEL a MALTA, Technická přestávka,.. 
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Problémy: naplněné kapacity kluboven, v rámci propagace  zařídili jsme si na mapy.cz a 
google mapy vlastní lokaci, máme více aktivních členů 
eFDrive: 41 členů (23 aktivních, někde se ukázali nebo organizovali), největší aktivitou UZEL 
a jeho afterparty, další akce Vánoční besídka, Pražské nádražky, Přednášky z cyklu Semafor, 
exkurze nejen pro členy eFDrive (do podzemí pod Stalinem a na Žižkovský vysílač), 
zorganizovali jsme noční bojovku Prahou (nultý ročník) 
GaLiBi: nepřítomen 
BEST: mandát představenstva od června, 35 členů (31 aktivních), projekty Culture exchange, 
EBEC, první ročník UNIT, Letní kurz v červenci, Marketeam summer meeting, máme 
našlápnuto k dobrému počtu studentů kteří vyvíjí aktivitu i produktivitu, chceme zvyšovat počty 
studentů co vyjíždí na letní univerzity 
Standa Jeřábek: Změnily se se nějak vztahy a vnímání jinými stranami? 
Nikol Kyjevská: Vůbec jsme to nepocítili, nemáme s tím problém v dalším jednání. 
Orlík: nepřítomen 
BION: zvýšil se nám počet členů (schválili jsme nový IP) asi o 30, pokryli jsme kabeláží celou 
kolej, pracujeme na jejím vylepšení, odešly nám servery a pomocí tech@SU jsme to dali 
dohromady, na začátku roku došlo k rozdělení fakulty do dvou budov, takže máme problémy s 
pokrytím akcí lidmi, proběhly čtyřdenní oslavy výročí fakulty, Majáles (spolupráce s externími 
subjekty byla náročná, dobře si vybírat), nová akce Běh KladnoLidice (charitativní akce s 
výdělkem asi 18 000kč) 
HK: nepřítomen 
SIN: nebyla zatím poslána, dvakrát se změnilo představenstvo, udělali jsme nový lab (celkem 
za 42 000 Kč), zrenovovali jsme sklad u Multimediálky, zprovoznili jsme wifi, proběhlo několik 
párty a deskovek, začali jsme provozovat Fotokomoru (ještě není dovybavena) 
Standa Jeřábek: Má Fotokomora nějaký provozní řád. 
Jakub Tauchman: Ano, je starý asi 7 let. 
Masaryčka: Martin Čerňan (zástupce delegáta)  zvoleno nové představenstvo, stále stabilní 
jádro, máme pokles v počtu členství (SÚZ začal poskytovat vyšší standard v některých 
kategoriích  internet, byl na koleji zaveden eduroam), rekonstrukce studovny/učebny a 
místnosti pro stolní tenis, zavedení wifi na koleji (nová infrastruktura optické sítě) a je 
pokrytých asi 30% přístupových bodů (posouváme se dále a máme plány co dále s tím), ve 
společných prostorách (menza, ..) byl zaveden eduroam a to koliduje s vlastními wifi, 
organizovali jsme řadu akcí (Velikonoční a Vánoční párty, Mikulášská, uvítání studentů 
Nakolejení, Vykolejení), koncipujeme tyto akce se zaměřením na zahraniční studenty 
Aneta Burešová: Píše se ve výročce, že ISC má domluveno další místnost, ráda bych uvedla 
na pravou míru, že se to neděje a neexpandujeme na Masařce, jen se ustálilo, která to je. 
Buben: dvakrát proběhly volby do představenstva (doplňovací a řádné), hodně aktivních lidí 
se odstěhovalo a odešlo z koleje, řešíme stále kartový systém, proběhl MayDej (nebyl 
prodělečný jako v roce 2014), na podzim se otevřel klub MMA (v rámci členství), došlo k 
pokroku se studentskou samosprávou (rozhodlo se o rekonstrukci, ale zase z toho sešlo, 
zrekonstruovala se rýsovna, vymalovala se klubovna, dostali jsme sušičku, začali jsme znovu 
čerpat 4kč fond, uzavřeli nám hřiště, máme problémy se vstupem na střechu), psal se Buben 
magazín, problémy: v březnu jsme se zbavili rusů domácích (poslední dezinsekce), odložila se 
rekonstrukce, internet 
PodOLee: bude schválena až zítra, tak bych rád prezentoval až po schválení 
Silicon Hill: proběhla rekonstrukce, hodně jsme se poučili a doufáme, že další rekonstrukce 
budou jen lepší, po 10 letech zkoušení jsme nasadili na bloku 4,5,9,10 wifi (do konce roku 
2016 bude pokryt celý SH), probíhala likvidace majetku, na bloku 4 vznikla herna s xboxem, 
probíhají Bastlířské středy, rekonstrukce zasedací místnosti na bloku 7, na konci roku byly 3 
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nefunkční projekty z 15 
Michal Halenka: Do konce letošního roku budou pokryty všechny bloky? 
Jakub Huspek: Kromě bloku 8, je specifický, bude se muset připravit jiný projekt. 
 
Michal Halenka: Řešila se situace kolem výročních zpráv externích klubů. 
Ondřej Hába: Připomínal jsem to externím klubů, ale neozvali se nebo nedodali. 
 
Rada studentských samospráv: Sešli jsme se 3x se SÚZ, nejmenší aktivita byla z Dejvické 
koleje, zvýšily se sazby v ceníku kolejních samospráv, změna ředitele, kompenzace za 
“Dejvickou vodu”, zateplení Strahova, přerušení připojení BUK a OK, špatný úklid kolejí v létě, 
nová dohoda o tvorbě a čerpání 4kč fondu, emaily a sms jsou zasílány v jazykových mutacích, 
… 
Honza Mára: Chtěl bych pochválit Ondru, že do toho dává tolik úsilí. 
 
Michal Halenka: Při nespokojenosti s aktivitu KV můžete jeho členy dovolit, odvolat. 
Tomáš Suk: Pochopil jsem, že se má poslat Parlamentu a Centrále, poslali to lidé jinam, nebo 
dojdou časem? 
Michal Halenka: Obecně je problém, komu to posílat. Hlášení o stavu klubů má obsahovat 
seznam členů i s rodnými čísly (proto se neposílá do konference). Výroční zpráva by měla být 
zaslána do konference Parlamentu. 
Děkuji za dodržování termínu a myslím, že je paráda, že se tím netrávily hodiny, jako dříve. 
Případně se doptejte na to, co vás zajímá. Mrzí mě, že spousta z vás zmiňuje, že máte nové 
představenstvo a děláte od té doby věci jinak, což znamená, že nikdy neuděláte projekt, který 
přesáhne jedno volební období.  
 

7 Ekonomická činnost SUper Hry 
Je to projekt, který pořádá Verča Huvarová a Mája Dvořáková, akce kde se může potkat větší 
množství členů SU.  
Je pro vás průchozí podílet se na této akci nějakým finančním příspěvkem, hlavně kolejní 
kluby?  
ISC: Záleží na výši. 
Olda: Řádově asi 5001000kč. 
Zároveň je navržena úprava v rozpočtu Centrály, protože se s akcí nepočítalo a částka je 
6500kč, což je minimum za které to zvládneme financovat. To bychom pravděpodobně čerpali 
z rozpočtu na Ples. 
Mája: Buben se pokusí přednést představenstvu. 
Jakub Huspek: Co to je za akci, jaký je koncept? Neobdržel jsem žádnou oficiální informaci. 
Veronika Huvarová: Je to první ročník, kde kluby mohou soutěžit v různých hrách a zjistí se, 
který klub má nejlepší tým. Velká inspirace je možnost, dokázat že jste lepší než SH. Bude to 
celý sobotní den na začátku dubna (9.4.), budou tam různé hry, občerstvení a putovní trofej. 
Předpokládáme, že by mohlo 10 klubů přihlásit své týmy (150200 lidí). Je to akce velikosti 
MayDej s pětinovým rozpočtem. Určitě tam bude, běhací, chlastací, intelektuální hra. Týmy o 7 
lidech (možné spojení klubů). Ještě neproběhla žádná propagace. Je to oslava Studentské 
unie (k jejím narozeninám). Organizace probíhá od listopadu, přípravy jsou v cílové fázi. 
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Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje doplnění rozpočtu Centrály o projekt                   
SUper Hry.” 
OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení přijato 
 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály projekt                 
SUper Hry.” 
OHP: 13; 12:0:1 → Usnesení přijato 
 

8 Pražský majáles 
Máme zvoleného krále a miss (minulý týden na PodOLee), zase tedy dáváme dohromady                         
zónu na Majálesu, tento týden vám přijde email, zdali máte zájem se prezentovat. 
Máme zájem o aktivní a interaktivní prezentaci, tak s tím prosím počítejte. 

9 Různé 
Rád bych vás pozval na ples v pátek na téma pohádek a sháníme pomocníky. Lístky jsou                               
ještě k prodeji. 
SHOW hledá pomocníky. 
Michal Halenka: IP (jednací řád) říká, že každé zasedání je zakončeno bodem různé.                         
Otázkou je, zdali chcete bod různé zachovat. 
Mája Dvořáková: Líbí se mi, že se jede na konci kolečko. Mají šanci vyjádřit se hosté. 
Michal Halenka: Stanovy SU. Dělají se nové, legislativní skupinka se setkala, na příští                         
setkání vás znovu pozveme, zapracováváme připomínky právníka a dotváříme celou                   
přepisovou základnu. Cíl je potkat se na mimořádném zasedání (ideálně na celý den) a                           
schválit to, hodil by se vám termín 1.5.? Takže kdo nemůže? 
Jakub Tauchman: Já.  
Tomáš Pokorný: Rádi bychom, aby stanovy byly poslány do konference. 
Michal Halenka: Pošlu vám to znovu i s předpisy, které už jsou. Mám tedy zarezervovat                             
termín? A vyhlásit mimořádné zasedání. 
Mája Dvořáková: Když jsme termín vymýšleli, trvalo nám to asi 20 minut, protože je hodně                             
akcí (klubů). Je nutné, aby zasedání bylo usnášeníschopné. 
Standa Jeřábek: Grilování je podmíněno schválením. 
Michal Halenka: Novinky z FIO banky. U debetních karet je tzv. dedičnost práv. Když si                             
založíte platební kartu, aktuální práva se zkopírují ke kartě. Pro změnu musí práva změnit                           
člověk, který je měl v době založení. FIO banka píše, že má první dvě karty zdarma, to už                                   
jste bohužel skoro všichni vyčerpali. Proto se to už nedá řešit v internetbankingu, ale jen na                               
pobočce. 
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Mája Dvořáková: Platíme pojištení na zrušené karty. 
Michal Halenka: Pokud chcete dělat změny, tak mi napište. 
Nikol Kyjevská: pokud chcete jet na kurzy BESTu, máme info na FB stránkách. 
Míša Šatková: Očekávejte email o Průvodci prváka. 
Standa Jeřábek: Zvu vás na akci ACSA Vysokoškolská legislativa a hrozí zrušení, budu rád                           
za účast a sdílení v klubech. 
Ondřej Hába: RSS měla schůzi s ředitelkou, SÚZ má staré pračky a udělá o nich analýzu                               
návratnosti. Řeší se přístup na střechu. Paní ředitelka bude navštěvovat všechny koleje. 
Saša Zejnilović: Znovu vytvořen alias hr@su.cvut.cz pro vaše potřeby. HR není pro lidi, ale                           
pro organizaci/firmu. Na dalších procesech a možnostech pracujeme. 

Konec zasedání 21:06 
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